
RM.0002.7.18.2016                       

PROTOKÓŁ Nr 18/2016
z XVIII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 25 listopada 2016 roku.

Ad. 1 - 5 

– otwarcia  XVIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  10.00  dokonała

Przewodnicząca  Rady,  Pani  Joanna  Halina  Karmowska.  Na  sekretarza  XVIII sesji  wybrano

radnego: Sławomira Kawczyńskiego.

– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;

– Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,  przedstawiła  Radnym  porządek  obrad.  Poinformowała,  że

Burmistrz Miasta i Gminy złożył autopoprawkę do uchwały Nr XVIII/121/2016 – zmianie ulega

tytuł  uchwały,  ale  jej  merytoryczne  znaczenie  pozostaje  bez  zmian.  Radni  przegłowoali

autopoprawkę,  14  radnych  opowiedziało  się  za  jej  przyjęciem,  głosów  przeciwnych  i

wstrzymujących  się  nie  było.  Program  sesji  został  on  przyjęty  jednogłośnie  (14  radnych

opowiedziało się za jego przyjęciem);

– protokół  z  sesji  XVII  zostały  przyjęty  jednogłośnie  (14  radnych  opowiedziało  się  za  ich

przyjęciem) 

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji. Powiedział m.in., że:

wspólnie z Panem Sekretarzem i Panią Skarbnik spotkali się z przedstawicielami Kopalni Konin w

sprawie zaległej wpłaty z ich strony dotyczącej pogłębienia studni w naszej gminie – sprawa ta ma

zostać  uregulowana;  wspólnie  z  Dyrektorem Zespołu  Ekonomiczno  –  Administracyjnego Szkół

spotkał się z przedstawicielem firmy, która ma wykonać audyt energetyczny budynków oświaty,

przed  ich  termomodernizacją;  uczestniczył  w  obchodach  święta  11  Listopada;  przygotowano

dokumenty  dotyczące  wniosku  o  dofinansowanie  budowy oczyszczalni  ścieków;  spotkał  się  z

przedstawicielami firmy Maximus, dotyczącym ubezpieczeń; brał udział w zjeździe powiatowym

OSP;  brał  udział  w  uroczystości  Dnia  Pracownika  Socjalnego;  brał  udział  w  spotkaniu  z

przedstawicielami  Wojewódzkiego  Zarządu  Malioracji  oraz  firmy  LACPOL  dotyczącym

czyszczenia  odcinka  rowu  melioracyjnego;  rozmawiał  z  Prezesem  firmy  LACPOL w  sprawie

zatrudniania osób bezrobotnych z naszej gminy – Pan Prezes jest przychylny w tej sprawie; brał

udział w spotkaniu Lokalnej Grupy Działania w ramach przygotowywania i składania wniosków na
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dofinansowania działań. Burmistrz poinformował o zakończeniu inwestycji: ul. Św. Ducha, chodnik

na  ul.  Włocławskiej  i  chodnik  w  Szewcach.  Powiedział  także  o  inwestycjach  w  realizacji,  do

których należą: zagospodarowanie Małego Rynku w Piotrkowie Kujawskim, budowa parkingu przy

ośrodku zdrowia w Nowej Wsi,  rekultywacja wysypiska śmieci  w Jerzycach, zagospodarowanie

terenu  przed  Urzędem Miasta  i  Gminy,  rozstrzygnięto  przetarg  na  budowę odcinka  kanalizacji

burzowej  w  ul.  Sportowej.  Trwa  montaż  oświetlenia  na  terenie  gminy,  zakupiono  dodatkowe

ozdoby świąteczne na ulice miasta.

 

Ad. 7

-  Pani  Joanna  Karmowska  omówiła  swoje  działania  między sesjami,  powiedziała  m.in.,  że  co

tydzień  odbywała  dyżury  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy,  uczestniczyła  w  obchodach  Dnia

Niepodległości.  Organizowała  wieczorek  andrzejkowy,  podziękowała  społeczności  Warsztatów

Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi za pomoc w jego organizacji.

Ad. 8 a-m

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/114/2016 w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. Dodała, że kwoty podatków na 

2017 rok nie ulegają zmianie. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/114/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/114/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/115/2016 w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków 

kujawski.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że kwota żyta będąca podstawą podatku rolnego nie ule-

ga zmianie w stosunku do roku ubiegłego.

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/115/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/115/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/116/2016 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, ze w projekcie w/w uchwały, w stosunku do roku 

ubiegłego, są trzy zmiany, obniżono nieznacznie: podatek od gruntów niezabudowanych 

podatek od budynków zajętych na prowadzenie świadczenia zdrowotne oraz podatek od 

budynków zajętych na prowadzenie działalności pożytku publicznego.
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Na salę obrad przyszedł Radny – Arkadiusz Rybak, od tej pory w głosowaniu brało udział 

15 Radnych.

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/116/2016: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/116/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/117/2016 w sprawie zwolnień w 

podatku od nieruchomości na 2017 rok. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/117/2016: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/117/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/118/2016 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych.

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/118/2016: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/118/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/119/2016 w sprawie określenia 

wysokości stawek opłaty targowej. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/119/2016: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/119/2016 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/120/2016 w sprawie zatwierdzenia

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. Poprosiła Pana 

Władysława Rybarczyka o omówienie projektu uchwały oraz powodów, dla jakich opłaty 

proponuje się podnieść.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że cenę wody proponuje się podnieść z 2,60 zł na 

2,90 zł netto, a cenę scieków z 3,19 zł na 3,59 zł netto. Powodami, dla których padają te pro-

pozycje są: podniesienie ceny energii elektrycznej o 13 %, zwiększenie zużycia energii elek-

trycznej z uwagi na podniesienie głębokości wydobycia wody do 180 m, podniesienie opłat 

za korzystanie ze środowiska o około 69 tys. zł rocznie (cena ta będzie obliczana na podsta-

wie wydobycia wody, a nie jak do tej pory za jej zużycie, będzie konieczność wnoszenia 

opłat nawet za wody popłuczne, czego wcześniej nie było), konieczność wymiany dużej ilo-

ści liczników, podwyższenie wynagrodzeń o 80 zł do każdego etatu, odprawa emerytalna 

pracownika. Na koniec dodał, że cena proponowana nie jest ceną wykraczającą poza ceny 

obowiązujące w gminach ościennych.
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- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że cena wody powinna wzrastać sukcesywnie już od 

czterech lat. Zapytał dlaczego Pan Kierownik mówi w chwili obecnej dopiero o wzroście 

opłat? Stwierdził, że należało o tym mówić już od czterech lat. „Fajnie było płacić 13 tys. 

opłaty stałej i nie brało się pod uwagę całej ilości pobieranej wody. Ja miałem prawo twier-

dzić przez te ostatnie lata, że to jest ta opłata, którą należy płacić, bo tak to było przedsta-

wiane. Nagle się okazuje w roku obecnym, że ta opłata musi wzrosnąć o pięćdziesiąt parę 

tysięcy złotych. Szanowni Państwo ja nie mogę dalej pozwolić na to, żeby oszukiwać siebie 

i oszukiwać społeczeństwo i za rok, jeżeli nasz szanowny Rząd podniesie opłaty dwukrotnie,

czy ponad dwukrotnie, doprowadzi do tego, że będę musiał zrobić podwyżkę 1,00 zł, czy 

1,50 zł. Nie ma takiej opcji dlatego trzeba po prostu urealnić. Gdyby to było sukcesywnie ro-

bione od ponad czterech lat to dzisiaj ta podwyżka byłaby może 10, może 11 groszy. Opłatę 

tę będziemy płacić od tego roku, niestety taka jest realna prawda.” Burmistrz poinformował 

także, że zakład komunalny przedstawił drugą kalkulację, która zakładała zakup dodatko-

wych urządzeń i inne sprawy. Tę kalkulację szczegółowo przeanalizował wspólnie z kierow-

nictwem Urzędu i została ona odrzucona. Dodał, ze powinien przedstawić ją Radnym na 

wspólnym posiedzeniu komisji, ale postanowił zaoszczędzić im pracy i czasu. Zakładał, że 

takie postępowanie pokaże, że szczegółowo analizowane są wszelkie koszty, po to aby ceny 

były jak najbardziej realna. Powiedział, że Urząd wziął na siebie koszty zakupu urządzeń do 

obsługi scentralizowanego VAT (czytniki, programy itp.) Ponadto dokonano założenia, iż 

opłaty za wodę nie powinny przynosić zakładowi komunalnemu zysku.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że chciał przypomnieć Panu kierownikowi zakładu komu-

nalnego, że był on jedną z osób, które zaakceptowały lokalizację hydroforni i sprawcą obec-

nych cen wody. Dodał, ze obiecuje, iż podniesie rękę za tą podwyżką, ale pod warunkiem, 

że Pan Rybarczyk dokona naprawy drzwi od garażu.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, ze Pan Żak zauważył te jedne drzwi, a nie widział 

innych, które są zrobione.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że Pan Krzysztof przez grzeczność nie podał ile tych 

drzwi zauważył.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że drzwi w obiekcie są od początku jego istnienia. 

W tej chwili cztery z nich wymagają wymiany. Dodał, ze co do wyboru lokalizacji studni, 

ani on, ani Pan Bubacz nie byli brani pod uwagę w wyborze lokalizacj.

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, ze uważa, iż takimi „pierdołami” nie powinniśmy zaj-

mować się na sesji, tylko na komisjach.
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- Pan Krzysztof Żak powiedział, że decyzja na temat lokalizacji i budowy zapadła dużo 

wcześniej niż za czasów poprzedniej kadencji, podczas, której był Radnym.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, ze ta sprawa była już wyjaśniana i należy zakończyć

ten temat.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że jest w stanie zrozumieć, że w kalkulacji pod-

wyżki ceny wody podaje się wzrost cen energii czy wzrost płac, ale nie powinno się w niej 

podawać odprawy emerytalnej pracownika. „Jak on się musi w tej chwili czuć?!”

- Pan Władysław Rybarczyk wyjaśnił, ze odprawa ta jest dość znaczaca i nie można było jej 

nie zauważyć.

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/120/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/120/2016 została przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/121/2016 w sprawie ustalenia do-

płat na 2017 rok dla wszystkich taryfowych odbiorców usług odprowadzających ścieki byto-

we i komunalne do zbiorczych urządzeń kanalizacyjnych na obszarze Miasta i Gminy Piotr-

ków Kujawski. 

 Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/121/2016: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/121/2016 została przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/122/2016 zmieniająca uchwałę w 

sprawie nadania statutu Zespołowi Ekonomiczno-Administracyjnemu Szkół w Piotrkowie 

Kujawski.

- Pan Stanisław Kwiatkowski omówił dokonane zmiany, powiedział, że kieruje nimi zmiana 

art. 5 ustawy. Do 31.XII.2016 r. należy dostosować statut do obowiązujących przepisów. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/122/2016: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/122/2016 została przyjęta jednogłosnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/123/2016 w sprawie określenia 

jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu obowiązków powierzonych 

jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi.

Pani Przewodnicząca dodała, że nowela ustawy o samorządzie gminnym wymusiła wywoła-

nie tej uchwały.

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/123/2016: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/123/2016 została przyjęta jednogłosnie.
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/124/2016 w sprawie przyjęcia 

„Rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok”

Zapytała czy projekt programu był konsultowany? Dodała, że jego brzmienie nie odbiega od

ubiegłorocznego.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że program był konsultowany z organizacjami 

pozarządowymi w terminie do 11.XI. Żadna organizacja nie wniosła uwag.

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/124/2016: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/124/2016 została przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/125/2016 w sprawie przyjęcia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta i Gminy Piotr-

ków Kujawski na lata 2017-2021.

Salę obrad opuścił Radny – Arkadiusz Rybak, od tej pory w głosowaniach brało udział 14 

Radnych.

Głosowanie dot. uchwały Nr XVIII/125/2016: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XVIII/125/2016 została przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XVIII/126/2016 w sprawie zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Po odczytaniu projektu w/w uchwały 

Pani Przewodnicząca powiedziała, że pewne zapisy w nim zawarte budzą pewien niepokój i 

poprosiła Pana Sekretarza o wyjaśnienia.

(Z dyskusji prowadzonej na ten temat na wspólnych posiedzeniach komisji wynika, że niepokój 

radnych budzi zapis rozdziału I § 2: „Nabuwania, zbywania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania dokonuje Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

z zachowaniem należytej staranności w gospodarowaniu mieniem.”

- Pan Jarosław Waszak odczytał uzasadnienie do projektu uchwały Nr XVIII/126/2016: 

„Obowiązująca dotychczas Uchwała Nr XIII/65/08 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 

5 marca 2008 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony, dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony

(Dziennik Urzędowy Województwa Kujawsko – Pomorskiego z 2008 r., Nr 77, poz. 1270) 

obowiązywała ponad 8 lat. W tym okresie wielokrotnie wprowadzano zmiany do ustawy z dnia 21 

sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami, stanowiące przedmiot tej uchwały. Zaistniała więc
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potrzeba dostosowania treści uchwały związanej z gospodarowaniem nieruchomości stanowiących 

mienie Gminy, do aktualnie obowiązujących przepisów prawa. Stąd też podjęcie niniejszej uchwały 

jest w pełni uzasadnione.” Pan Sekretarz dodał, że gminnym zasobem gospodaruje Burmistrz i 

wynika to bezpośrednio z ustawy.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że dotychczasowa praktyka tzw. „czystych rąk” wydaje 

mu się dobra. Do chwili obecnej Rada Miejska zawsze była informowana o gospodarowaniu 

mieniem i mogła wyrażać w tej kwestii swoją opinię. Dodał, że nie wynika z tego, iż nie ufa 

obecnemu zarządowi, ale obejmuje ów zarząd kadencyjność i ciężko przewidzieć co stanie się 

w przyszłości i kto obejmie urząd.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że i jego zdaniem, podobnie jak przedmówcy, dotychczasowa 

praktyka wydaje się słuszna i najlepsza, ale nie ma wyjścia i musi przedłożyć niniejszy projekt 

uchwały Radzie pod głosowanie. Dodał, że zawsze hołduje jawności działania, ale nie może 

przedstawić projektu uchwały Nr XVIII/126/2016 w innym brzmieniu.

- Pan Krzysztof Żak zapytał co będzie gdy Rada odrzuci projekt tej uchwały?

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że wówczas uchwały tej nie będzie w obrocie prawnym, ale nie 

spowoduje to zmiany ustawy, z której wynika kto jest dysponentem mienia komunalnego. Dodał, 

że nadal trzeba będzie stosować się do ustawy.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że ustawa ta jest zgodna z Konstytucją i nie można jej 

podważyć.

- Pan Piotr Dziubich zapytał po co Rada ma podejmować tę uchwałę skoro reguluje to ustawa?

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że przymusu zatwierdzenia tej uchwały przez Radę oczywiście nie

ma. „To Państwo podejmujecie decyzję, ale skupiacie się na zapisie, który wobec ustawy jest 

niepodważalny, podczas gdy uchwała ta reguluje i uszczegółowia wiele innych kwestii.”

- Pan Sławomir Bogucki dodał do wypowiedzi przedmówcy, że brak tych regulacji wytknęła nam 

ostatnia kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej.

- Pan Krzysztof Żak zapytał czy w tym momencie można zmienić porządek obrad i nie głosować 

nad tym projektem uchwały?

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że nieprocedowanie tego punktu porządku obrad powinno być 

podjęte wcześniej, ale nie w momencie, w którym to procedowanie już się rozpoczęło, bo dyskusja 

i odczytanie projektu chwały już nastąpiły. Obecnie należy odbyć głosowanie, którego wynikiem 

może być niepodjęcie uchwały.

- Pan Sławomir Bogucki poparł słowa przedmówcy.

Radni przystąpili do głosowania nad projektem uchwały Nr XVIII/126/2016 w sprawie zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.

Wynik głosowania: 6 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
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Uchwała Nr XVIII/126/2016 nie została przyjęta. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że w poprzednio obowiązującej uchwale z 2008 roku był taki 

sam zapis, który budzi obecnie kontrowersje.

- Pani Joanna Karmowska ogłosiła 10 minut przerwy w obradach.

Wznowiono obrady po przerwie.

Ad. 9

- Pani Joanna Karmowska poprosiła o odczytanie protokołu oględzin działki 87/2 i 87/8 w sporze J. 

Z. oraz Prezes SW.

- Pan Mariusz Wojciechowski odczytał w/w protokół, który stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Powiedział, ze na podstawie oględzin sytuacyjnych oraz informacjami z bazy danych 

prowadzonej przez Starostę Radziejowskiego na w/w działkach nie widnieje rów melioracyjny, 

który znajduje się na działkach przyległych. Odcinek rowów przyległych jest wyczyszczony, drożny

i nie nosi śladów zasypywania ani zalewania. Z oględzin wykonano dokumentację zdjęciową. 

Stwierdzono jedynie fragmenty starego zmurszałego drzewa.

- Pan Jerzy Zarzeczny stwierdził, że drzewo to to dzika gruszka, której gałęzie obciął. Dodał, że 

cała awantura nie była potrzebna i był, zarówno on, jak i jego syn narażony na napaści Pana 

Prezesa.

- Pan Jerzy Iglewski poprosił Burmistrza o dokonywanie zbierania opłat za wodę przynajmniej raz 

na dwa miesiące.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jest tego samego zdania z uwagi na scentralizowany VAT, 

który trzeba sukcesywnie rozliczać. Ponadto dla mieszkańców jest trudno zapłacić wysoką opłatę 

raz na pół roku. Powiedział, że będzie wystosowywał pismo do zakładu komunalnego w tej 

sprawie.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że nie słał by żadnego pisma, bo umowy zawierane z 

odbiorcami zawierają częstotliwość odczytów.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jednak to zrobi z uwagi na dobro pracowników.  

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że elektroniczny odczyt przyspieszy dokonywanie 

odczytów. Do tej pory pracownicy wypisywali rachunki ręcznie.

- Pani Joanna Karmowska zapytała czy Pan Kierownik może to obiecać?

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zrobi wszystko aby tak było.

- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, ze każdy mieszkaniec może sam z odczytem do zakładu 

komunalnego i zapłacić.
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- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że niektórzy ludzie nawet dzwonią i podają odczyty 

liczników. Dodał, że w tym roku obserwuje duże pogorszenie w płatnościach. Nie pomagają 

upomnienia i wyznaczania terminów.

 

Ad. 10

- Pan Marian Stramowski zapytał czy będzie kontynuowana obcinka gałęzi?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że tak, nawet zimą.

- Pan Arkadiusz Włodarski zapytał jaki odcinek ul. Sportowej przewidziany jest do budowy 

kanalizacji deszczowej?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na pewno około 170 metrów.

- Pan Jan Bladowski wskazał, że na rogu ulic: Pogodnej i Kalinowej dwie lampy uliczne świecą 

sobie nawzajem. Zapytał czy nie można jednej z nich postawić w innym miejscu?

- Pan Piotr Dziubich zapytał jaki jest stan zaawansowania prac nad próbami rozpoczęcia remontu 

ul. Smołowej?. Powiedział także, że ul. Dworcowa jest nieprzejezdna. Zapytał czy w kolejnym roku

nie można zbudować chodnika od proszkowni do stacji PKP?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że konsultacje z mieszkańcami ul. Smołowej są 

zakończone, w przygotowaniu jest protokół ogólny.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że najpóźniej w poniedziałek – 28 listopada rozpoczną się prace

geodezyjne dotyczące rozgraniczeń na ul. Smołowej.

Ad. 11

– Pani  Joanna  Karmowska  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XVIII  sesji  Rady

Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XVIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 11:49

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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